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پیشنهاد استاندار فارس برای تأسیس نخستین 
پارک علم و فناوری خصوصی در ارسنجان

به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرســتان ارسنجان، استاندار فارس گفت: 
این ظرفیت در ارسنجان وجود دارد که نخستین پارک علم و فناوری یا شهرک 
صنعتی بخش خصوصی دانش بنیان در راستای شکوفایی استعدادهای جوانان و 

فارغ التحصیلان دانشگاهی در این شهرستان ایجاد شود.
محمدهادی ایمانیه در پایان جلســه شــورای اداری شهرســتان ارسنجان در 
گفت وگو با خبرنگاران، به ســاختمان و مجتمعی که توســط خیر نیک اندیش 
ابراهیمی بنا شــده، اشاره کرد و افزود: پیشنهاد می شــود که این ساختمان با 
امکانات فعلی پس از تأیید خیر، تحت عنوان نخســتین شهرک صنعتی یا پارک 
علم  و فناوری بخش خصوصی دانش بنیان در راســتای شکوفایی استعدادهای 
جوانان و فارغ التحصیلان شهرستان ارسنجان ایجاد شود. وی هدف دور دوم سفر 
به ارسنجان را، قدردانی از زحمات مسئولان شهرستانی به دلیل تحقق مصوبات 
سفر اول اعلام کرد و گفت: همچنان مشکلات و موانعی برای شهرستان ارسنجان 
وجود دارد؛ تلاش می کنیم قسمتی از آن را در قالب مصوبات دور دوم سفر مرتفع 
کنیم. استاندار فارس یکی از خواسته های مردم دهستان های شوراب و خبریز را 
ارتقای سیاسی این دهستان ها عنوان کرد و افزود: با هماهنگی های انجام شده با 
وزارت کشــور، به زودی موافقت استان به وزارت کشور ارسال و موضوع پیگیری 

می شود که امیدوارم این ارتقا بعد از سال ها بالاخره انجام شود.
ایمانیه به بازدید خود از بیمارســتان ۶۴ تختخوابی ارسنجان اشاره کرد و گفت: 
عملیات احداث این مرکز درمانی از چند ســال قبل آغاز شده است. مشکلاتی 
وجود داشت که با تدبیر فرماندار شهرستان و کمک اهالی تا حدود زیادی مرتفع 
شــده است. در جریان بازدید اخیر مابقی مسائل بررسی و راهکارهای لازم ارائه 
شد. هفته گذشته نیز با همکاری سازمان برنامه و بودجه کشور موضوع ماده ۵۶ 
این پروژه حل شــد که امیدواریم این بیمارستان امسال مورد بهره برداری قرار 
بگیرد. وی شهرستان ارســنجان را یکی از شهرستان های پیشتاز در پروژه های 
نهضت ملی مسکن عنوان کرد و افزود: شهرستان ارسنجان برای واجدان شرایط 
مسکن ملی عملکرد مثبتی داشته است؛ این پروژه در خصوص تأمین آب دچار 

مشکلاتی بود که برای حل آن، تصمیمات لازم اتخاذ شد.
اســتاندار فارس به موضوع آب آشامیدنی برخی از دهستان های این شهرستان 
هم گریزی زد و تصریح کرد: مدیریت اســتان مصمم است دستگاه های اجرایی 
ذی ربــط حداکثر طی ۲ ســال آینده نهایت تلاش خــود را برای کاهش تنش 
آبی تمام روســتاهای استان به کار گیرند؛ از روش های مختلفی برای تحقق این 
موضوع اقدام می کنیم. در فاصله ســفر اول و ســفر دوم تعدادی از روستاهای 

ارسنجان از آب آشامیدنی پایدار بهره مند شده اند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

باید با جهان تعامل کنیم 
ربانی زاده: اتخاذ سیاست خارجی توسعه گرا و تعامل

 فعال موجب جذب سرمایه گذاری خارجی می شود

معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری فارس گفت: اتخاذ سیاست خارجی 
توسعه گرا و تعامل فعال در ســطوح منطقه ای و فرامنطقه ای منجر به ثبات در 
مناســبات تجاری و جذب ســرمایه گذاری خارجی می شــود. به گزارش پایگاه 
اطلاع رسانی استانداری فارس، معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس 
در اولین جلسه کارگروه دیپلماســی اقتصادی، با اشاره به اینکه اتخاذ سیاست 
خارجی توسعه گرا و تعامل فعال در سطوح منطقه ای و فرامنطقه ای، می تواند با 
کمرنگ نمودن تصویر امنیتی ایران از طریق اعتمادسازی در روابط خارجی، منجر 
به ثبات در مناسبات تجاری و جذب سرمایه گذاری خارجی شود، تأکید کرد: با 
افزایش کارایی اقتصادی از طریق انتقال فناوری های نو و دانش بنیان، اثر مثبتی 

بر روند رشد و توسعه کشور خواهد داشت.
ربانــی زاده اظهار داشــت: راه اندازی کارگروه دیپلماســی اقتصــادی که دارای 
منشأ قانونی می باشــد، از جمله ابتکارات دفتر هماهنگی امور سرمایه گذاری و 
اشــتغال معاونت اقتصادی استانداری فارس می باشــد که ذیل قرارگاه جهادی 
سرمایه گذاری کوثر به دبیری دفتر نمایندگی وزارت امور خارجه در استان فارس 
و مدیریت دفتر هماهنگی امور ســرمایه گذاری و اشتغال استانداری آغاز به کار 

نموده است.
وی اضافــه کرد: از جملــه مهم ترین اهداف این کارگــروه که با حمایت بخش 
دولتی و با تکیه بر ظرفیت های بخش خصوصی راه اندازی شــده، توسعه روابط 
اقتصادی و تجاری با کشــورهای خارجی در جهت دســتیابی به اهدافی نظیر 
توســعه ســرمایه گذاری خارجی، تبادل فناوری، افزایش دسترسی به بازارهای 
بین المللی کالا و خدمات و همچنین استمرار روابط پایدار با کشورهای همسایه 
و حوزه پیرامونی می باشد. در ادامه جلسه، همچنین آقای خادمی مدیرکل دفتر 
هماهنگی امور ســرمایه گذاری و اشتغال استانداری فارس ابراز داشت: کارگروه 
دیپلماسی اقتصادی که با مشارکت اتاق بازرگانی، صمت، اقتصاد دارایی، اداره کل 
گمــرکات، اداره کل اتباع خارجه، حوزه قضایی و فرمانداری های شــیراز و لار و 
لامرد تشــکیل شــده، در نظر دارد از قابلیت اثربخش استان فارسی های مقیم 
خارج از کشور و اتباع خارجه کشورهای هدف در عرصه های جذب سرمایه گذاری 

خارجی و تبادلات تجاری بین المللی بهره برداری نماید.

آغاز برداشت جو از مزارع نی ریز 
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز از آغاز برداشت جو از ۶7۲ هکتار مزارع 
این شهرســتان خبر داد. به گــزارش روابط عمومی مدیریت جهاد کشــاورزی 
شهرســتان نی ریز، علیرضا بصیری گفت: کار برداشــت، از هفتم خردادماه آغاز 
شــده اســت و تا نیمه اول تیرماه ادامه دارد. به گفته وی، متوسط برداشت جو 
حدود 3.۵ تن در هکتار اســت و پیش بینی می شود ۲300 تن محصول جو در 
این شهرستان برداشت شود. بصیری با بیان اینکه بیشتر ارقام کشت شده جو در 
نی ریز، نصرت و ریحان  3 است، تصریح  کرد: در سال زراعی جاری برای اولین بار 
کاشــت رقم زمستانه و شش پر جو نانیوس در منطقه سردسیر شهرستان انجام 

شد که مقاومت بالایی در برابر آفات و بیماری ها و درجه حرارت پایین دارد.

رئیس دادگســتری کل استان فارس با هدف حل مشکلات و اتخاذ تدابیر لازم برای 
تسریع روند ساخت شهر بین المللی سلامت شیراز، از پروژه شهر سلامت بازدید کرد . 

حجت الاسلام والمسلمین سیدکاظم موســوی در این بازدید گفت: از آنجا که شیراز 
قطب پزشکی کشور محسوب می شود، نیاز مبرمی به تأسیس شهر سلامت دارد؛ لذا 
از ســال ۱3۸۶ اقدامات اولیه برای راه اندازی این شهرک انجام شده است .  وی ادامه 
داد: از سال ۱3۸۶ تاکنون در مقاطعی به دلایل مختلف عملیات اجرایی برای احداث 
این شــهرک متوقف شده اســت،  اما اخیراً اقدامات خوبی توسط هیئت مدیره جدید 

منطقه ویژه اقتصادی برای راه اندازی این شهر سلامت صورت گرفته است.
حجت الاسلام موســوی با تأکید براینکه اســتان فارس نیاز مبرمی به احداث شهر 
ســلامت دارد، بیان کرد: در حال حاضر به دنبال دلایل توقف عملیات و انجام نشدن 

کار در شهر سلامت در طول این سال ها هستیم. در واقع دادگستری به شدت به دنبال 
چرایی توقف عملیات در طول این سال ها برای ساخت شهر بین المللی سلامت است .  
او با بیان اینکه راه اندازی شهر بین المللی سلامت شیراز در کشور کاری بی نظیر است، 
افزود: شهر سلامت شیراز می تواند پذیرای سرمایه گذاران و پزشکان از سراسر کشور 
شود و زمینه مناسبی را برای جذب پزشکان بسیاری از مناطق مختلف کشور فراهم 

کند. دادگستری به جد این قضیه را دنبال می کند تا این کار به نتیجه برسد.
سعید مصفا مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شیراز در حاشیه بازدید از شهر بین المللی 
سلامت شیراز که با حضور رئیس کل دادگستری فارس انجام شد، با بیان اینکه منطقه 
ویژه اقتصادی از ســه سایت صنعتی، دانشــگاهی و شهر سلامت و گردشگری بهره 
می برد، گفت: دبیرخانه مناطق آزاد نقشه اولیه شهر سلامت را گرفته و مصوبه اول آن 

را در کارگروه پژوهشی تصویب کرده است   
نایب رئیس هیئت مدیره شــرکت شهرسلامت شــیراز گفت: پروژه شهر بین المللی 
ســلامت که با هدف توسعه سلامت، تندرستی و درمان در حال ساخت است، باعث 
رونق و ارتقای صنعت گردشــگری سلامت در فارس و کشــور خواهد بود و داشتن 
فضاهای فرهنگی، تفریحی و ورزشی، پارک علم و فناوری، مجتمع های اقامتی و... در 

کنار مجتمع های بیمارســتانی و کلینیک های تخصصی و پاراتخصصی موجب غنای 
این پروژه عظیم بوده و محیطی امن و شاد را برای گردشگران خارجی و داخلی فراهم 

خواهد آورد و همچنین بستر مناسبی برای سرمایه گذاری خواهد بود . 
منصوری مدیرعامل شرکت شهر ســلامت شیراز هم در ادامه این بازدید با اشاره به 
اینکه گردشــگران خارجی با هدف درمان، تندرســتی، رفاه و درمان، جزو مخاطبان 
اصلی شهر سلامت شیراز به شمار می روند، گفت: چند سالی است که موضوع توریسم 
پزشکی موردتوجه تمام مسئولان اســتان فارس بوده است؛ بنابراین راه اندازی شهر 
ســلامت می تواند رونق گردشــگری و اقتصادی را در استان و شــیراز ایجاد کند. او 
ادامه داد: ورود هر گردشگر سلامت به کشور و استان حدود ۲ تا 3هزار دلار ارزآوری 

ایجاد می کند.
مدیرعامل شــرکت شهر سلامت شــیراز با اشــاره به اینکه طبق برنامه زمان بندی 
انجام شــده و همراهــی و حمایت مســئولان ملی و اســتانی پیش بینی می شــود 
زیرســاخت های فاز اول شهر سلامت تا پایان سال ۱۴03 تکمیل شود، ادامه داد: از 
این رو سرمایه گذاران حوزه سلامت و درمان می توانند با مراجعه به دفتر شهر سلامت، 

از روند شرایط سرمایه گذاری مطلع شوند.      

مسئولان قضایی استان فارس با هدف بررسی شرایط شرکت ها و واحدهای مستقر در 
منطقه ویژه اقتصادی، از این منطقه بازدید کردند و با حضور در دو کارخانه با مدیران 
و پرسنل این مجموعه ها به گفت وگو پرداختند. به گزارش روابط عمومی منطقه ویژه 
اقتصادی شیراز، حجت الاسلام موسوی، رئیس کل دادگستری فارس در این بازدید با 
بیان اینکه در دوره جدید مدیریت منطقه ویژه اقتصادی شیراز اقدامات بسیار خوبی 
برای ســامان دهی شرکت های مســتقر در این منطقه صورت گرفته است، گفت: با 
توجه به فعالیت های مناسب مدیر جدید منطقه ویژه اقتصادی شیراز، با هدف بازدید 
میدانی در این منطقه حضور پیدا کردم. حجت الاسلام سیدکاظم موسوی با اشاره به 

اینکه در ســال های گذشته برخی از اراضی جهت فعال شدن شرکت ها به این منطقه 
واگذار شده است که هیچ اقدامی در این زمین ها صورت نگرفته و سال هاست که این 
زمین ها بلاتکلیف و معطــل مانده اند، گفت: لذا یک کارگروه و کمیته جهت صیانت 
و بازپس گیری این اراضی تشکیل شده است .  وی در رابطه با آخرین وضعیت فرایند 
انتقال کارخانه های آلاینده شیراز به این منطقه گفت: برخی کارخانه ها از جمله روغن 
نباتی و پشــم شیشه باید از داخل شهر به منطقه ویژه اقتصادی شیراز منتقل شوند. 
یکی از مهم ترین اهداف ما از این بازدید بررســی زمین های واگذارشده از این منطقه 
به این کارخانه هاست. حجت الاسلام موسوی با بیان اینکه برخی از شرکت های فعال 
در این منطقه اقدامات قابل توجهی به منظور رونق تولید انجام داده اند، گفت: به عنوان 
مثال یکی از این واحدهای تولیدی ظرف یک یا دو ماه آینده قرار اســت ۲00 کارگر 

به این مجموعه اضافه کند.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شــیراز هم در این بازدید ضمن تقدیر و تشــکر از 
حضور مدیرکل دادگســتری اســتان در منطقه ویژه اقتصادی شیراز، گفت: بی شک 
حضور مقام عالی قضایی اســتان به منظور بررسی مشــکلات کارخانه ها و واحدهای 

تولیدی در منطقه ویژه اقتصادی شــیراز بیانگر توجه وی به امر تولید و شــعار سال 
اســت که این مهم جای تقدیر و تشکر و دارد. ســعید مصفا با بیان اینکه مجموعه 
منطقه ویژه اقتصادی شــیراز تمام تلاش خود را جهت ســهولت و رفع مشکلات از 
صنعتگران و سرمایه گذاران خواهد کرد، افزود: در سالی که بر پایه رشد تولید و مهار 
تورم توسط مقام معظم رهبری نام گذاری شده است، تمام افراد وظیفه دارند تا تمام 
انرژی و حمایتشان را جهت روشن نگه داشتن و رونق اقتصادی تمام واحدهای تولیدی 
به کار گیرند. وی با بیان اینکــه وجود واحدها و کارخانه هایی مانند نیتل پارس که 
در حوزه دانش بنیان فعالیت می کنند و مواد اولیه صنایع مهم را تولید می کنند، مایه 
افتخار اســت، ادامه داد: فعالیت حدود 90 واحد صنعتی فعال و بیش از ۱۴0 واحد 
در حال ســاخت بیانگر نقش پررنگ منطقه ویژه اقتصادی شیراز در اقتصاد استان و 
کشور اســت. مصفا با بیان اینکه باید تمرکز خود را روی اشتغال بگذاریم و برایمان 
مهم تر از تعداد اشــتغال، توزیع اشتغال باشــد، افزود: از همین رو باید تلاش کنیم 
مســائل مهم شرکت ها و واحدهای تولیدی را بررســی و برطرف کنیم که این مهم 

سبب اشتغال زایی می شود. 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز در نشست هم اندیشی 
با مدیرکل صدا و ســیمای مرکز فارس، تشــکیل شورای سیاست گذاری سلامت در 
اســتان با مشارکت دو مجموعه را گامی در راستای تســریع در دستیابی به اهداف 

سلامت محور در استان دانست.
به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، 
دکتر »ســید وحید حســینی« در این دیدار با تبریک میــلاد حضرت امام رضا)ع(، 
حفظ و ارتقای سلامت مردم را وظیفه ذاتی مجموعه سلامت عنوان کرد و گفت: در 
مسیر خدمت برای ارتقای سطح سلامت جامعه، مجموعه بهداشت و درمان به تنهایی 
نمی تواند گام بردارد و تحقق اهداف این حوزه نیازمند مشارکت تمامی ادارات، نهادها 

و سازمان هاست.
او با قدردانی از صدا و ســیمای مرکز فارس، به پاس همکاری و همراهی با دانشگاه 
علوم پزشکی شــیراز، افزود: اوج همکاری های رسانه ها، خبرگزاری ها و به ویژه صدا و 
ســیمای مرکز فارس با مجموعه سلامت را در بحران ویروس کرونا شاهد بودیم که 
با آگاهی بخشــی و ارتقای سطح سواد سلامت مردم، مجموعه سلامت را در مدیریت 

مطلوب بیماری کووید ۱9 یاری کردند.
مســئول ارشد حوزه سلامت فارس با اشــاره به خدمات ارزشمند مجموعه سلامت 
اســتان، اظهار کرد: اعضای مجموعه سلامت در تمامی رویدادها به صورت آماده باش 
قرار دارند و به صورت شبانه روزی و دلسوزانه در حال خدمت رسانی به مردم هستند.

دکتر حسینی اطلاع رسانی در خصوص شیوع بیماری های غیرواگیر، مرگ ومیر ناشی 

از سوانح و حوادث ترافیکی، مصرف منطقی دارو و انجام اعمال پاراکلینیک را از جمله 
اولویت هایی برشــمرد که نیاز است با اقدامات رسانه ای، در این زمینه فرهنگ سازی 

صورت گیرد.
او با بیان اینکه کشور ما از نظر بسیاری از شاخص های بهداشتی در دنیا شناخته شده 
اســت، افزود: ســازمان بهداشــت جهانی نیز در این مقوله اقدامات حوزه سلامت را 

به عنوان یک الگو در دنیا معرفی کرده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز یکی از دستاوردهای بزرگ کشور در حوزه سلامت 
را افزایــش امید به زندگی عنوان کرد و گفت: در حال حاضر امید به زندگی در بین 
مردم جامعه نســبت به قبــل از انقلاب حدود ۵0 درصد افزایش پیدا کرده اســت. 
همچنین پیش از پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی، برای درمان بیماران از پزشکان 
خارجی استفاده می شــد؛ در صورتی که امروزه نه تنها پزشــکان ایرانی جواب گوی 
بیماران هستند، حتی بیمارانی از ســایر کشورها برای معالجه به کشورمان مراجعه 
می کنند. او با تأکید بر اینکه در حال حاضر، زمان کار ایجابی است، اظهار کرد: باید 
با هم اندیشــی و همفکری و با استفاده از ظرفیت ها، توانمندی ها و امکانات موجود و 
افزایش همکاری های دو مجموعه، بتوان فضای جامعه را با اطلاع رسانی در خصوص 

دستاوردهای دولت و حوزه سلامت، ایمن کرد.
دکتر ســیدوحید حســینی همچنین از مسئولان صداوســیمای مرکز فارس برای 
معرفی هرچه بیشتر توانمندی اساتید و دانشجویان نخبه به عنوان سرمایه های کشور، 

خواستار همکاری بیش از پیش با مجموعه سلامت شد.

او همچنین با اشــاره به اهمیت تشکیل شورای سیاســت گذاری سلامت، این اقدام 
را گامی در راســتای اســتفاده از ظرفیت های دو مجموعه در امر اطلاع رسانی حوزه 

سلامت دانست و بر تشکیل ماهانه آن تأکید کرد.
مشاور عالی رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز با اشاره به سابقه همکاری مطلوب 
صدا و سیمای مرکز فارس در حوزه سلامت، به ظرفیت بالای مجموعه علوم پزشکی 
در استان اشاره کرده و خواستار همراهی و همکاری بیش از پیش رسانه ها با مجموعه 
دانشــگاه شد.  »محمود نجابت« همچنین به نقش معنویت در سلامت تأکید کرد و 
افزود: توجه بیشــتر به تأثیر معنویت بر سلامت از سوی تمامی دستگاه های مرتبط، 

برای تأمین سلامت مردم اهمیت بسیاری دارد.
در این دیدار، معاونان و مدیران ارشد دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز با بیان خلاصه ای 
از دســتاوردها و اقدامات حوزه های خود، بر اهمیت آگاهی بخشــی پیرامون عملکرد 
مجموعه دانشگاه تأکید کرده و خواستار همکاری و همراهی بیش از پیش مجموعه 

صدا و سیمای مرکز فارس با دانشگاه شدند.

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
همزمــان با ســالروز ولادت حضرت امام رضا)ع(، آیین رونمایی از ســنگ مضجع 
شریف سیدعلاءالدین حسین)ع( برگزار شد. این مراسم با حضور نماینده ولی فقیه 
در اســتان فارس و امام جمعه شیراز، استاندار فارس، تولیت آستان مقدس حضرت 
سیدعلاءالدین حسین)ع(، مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان فارس و جمعی دیگر 

از مقامات مسئول در بارگاه ملکوتی سیدعلاءالدین حسین)ع( برگزار شد. 
در این مراسم، حجت الاسلام سیدمحی الدین طاهری تولیت آستان مقدس حضرت 
سیدعلاءالدین حسین)ع( گفت: سنگ مضجع شریف این حرم مطهر پنج سال قبل 
تهیه شده که طی چهار سال توسط حجار و هنرمندان ارزشمند استان، محمدجواد 
شبیه و به اتفاق عده ای از دوستان هنرمند کشوری و خطاط شیرازی آقای چیزفهم 

آماده سازی شد.
او با اشاره به اینکه حجاری و حکاکی روی این سنگ کاملًا با دست و بدون امکانات 
وسایل برقی جز برش سنگ کار شــده است، افزود: هزینه خرید سنگ از نذورات 
داخل ضریح مطهر پرداخت شــد و هنرمندان بدون هیچ گونه دستمزد و به عشق 

حضرت اثری  منحصربه فرد آماده کردند.
حجت الاسلام طاهری اظهار داشت: این اثر فاخر و هنرمندانه طی یک هفته آینده 

در معرض دید عموم مردم گذاشــته می شــود تا افراد بتوانند این سنگ را ببینند 
و لوحی نیز در کنار آن اســت که مردم می توانند امضا کنند و بعد از نصب ســنگ 

به عنوان امانت در کنار قبر مطهر گذاشته می شود.

در ادامــه این آیین، موســوی مدیرکل اوقاف نیز ضمن تقدیــر از هنرمندان برای 
آماده سازی سنگ مضجع شریف گفت: سنگ قبر جدید حرم مطهر سیدعلاءالدین 
حســین)ع( همزمــان با روز  میــلاد امام رضا)ع( رونمایی شــد کــه کار بزرگ و 

هنرمندانه ای است.
او با بیان اینکه شیراز به حضور چنین هنرمندانی مفتخر است، اظهار داشت: این اثر 
منحصر به فرد و جزو آثار بزرگ اســت که چندین سال توسط هنرمندان به صورت 

کاملًا دستی و با خلاقیت تمام انجام شده و نمی توان بر آن قیمت گذاشت.
حجت الاسلام موسوی در رابطه با تعویض ضریح حرم سیدعلاءالدین حسین)ع( نیز 
گفت: با توجه به ابعاد سنگ قبر جدید ضریح جدید گنجایش سنگ را ندارد و باید 

تعریض یا تعویض شود.
محمدجواد شبیه هنرمند گروه کارگاه حرم مطهر سیدعلاءالدین حسین)ع( گفت: 
این اثر زیبا و ارزشــمند توسط افراد کارآزموده انجام شد که اثر فاخر و کم نظیری 

است که تاکنون انجام نشده و اگر بگوییم نمونه کار قرن است، اغراق نکرده ایم.
بر اســاس این گزارش، شایان ذکر است ســنگ قبر مضجع شریف سیدعلاءالدین 
حسین)ع( که پس از چهار سال تلاش بی وقفه هنرمندان شیرازی به صورت کاملًا 

دستی تهیه و آماده شده، دیروز با حضور مسئولان رونمایی شد.

در بازدید رئیس کل دادگستری فارس از شهر سلامت عنوان شد:

حمایت تمام قد دستگاه قضایی از شهر سلامت شیراز

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شیراز:

تمرکز بر تولید و اشتغال است

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

تقویت مشارکت دو مجموعه سلامت و رسانه ضروری است 

 سنگ مضجع شریف سیدعلاءالدین حسین)ع( رونمایی شد

محمدهادی ایمانیه اســتاندار فارس در جلسه شورای اداری شهرستان ارسنجان، 
ضمن تأکید بر عملیاتی شدن پروژه کتابخانه ارسنجان، ۶0میلیارد ریال اعتبار برای 

تکمیل این پروژه در نظر گرفت.
به گزارش روابط عمومی اداره کل کتابخانه های عمومی فارس، جلسه شورای اداری 
شهرســتان ارسنجان به ریاست محمدهادی ایمانیه، اســتاندار فارس و با حضور 
محمدحسین فیروزی، سرپرســت اداره کل کتابخانه های عمومی فارس، مدیران 

استانی و شهرستانی در محل سالن جلسات فرمانداری ارسنجان برگزار شد.
در این نشست، محمدهادی ایمانیه استاندار فارس، ضمن تأکید بر عملیاتی شدن 
 پــروژه کتابخانــه ارســنجان، ۶0میلیارد ریال اعتبــار برای تکمیــل این پروژه 

در نظر گرفت.

محمدحســین فیــروزی، سرپرســت اداره کل کتابخانه های عمومــی فارس نیز 
در این نشســت، ضمن اشــاره به اینکه پروژه کتابخانه عمومی شهر ارسنجان از 
ســال ۸۶ فقط ۱۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته اســت، عنوان کرد: این پروژه 
ســال ۱3۸۴ کلنگ زنی شده و از سال ۱3۸۶ مجری ســاخت اداره کل فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی بوده اســت که می بایســت در ســه طبقه و ۱۸00 مترمربع 
 زیربنا ســاخته می شــد که بــه دلایل مختلف تاکنون پیشــرفت چشــمگیری 

نداشته است.
وی ادامه داد: برای ادامه ســاخت و تکمیل این پــروژه در حال حاضر حداقل به 
۶0میلیارد ریال اعتبار نیاز اســت که در صورت تخصیص از طرف استانداری، این 

پروژه به سرانجام مطلوبی می رسد.

استاندار فارس در جلسه شورای اداری 
شهرستان ارسنجان مطرح کرد: 

پروژه کتابخانه ارسنجان 
اعتبار گرفت 


